

**DEWAN RAKYAT  
PEMBERITAHUAN PERTANYAAN  
MESYUARAT KEDUA, PENGGAL KEDUA  
PARLIMEN KEEMPAT BELAS (2019)**

---

**PERTANYAAN : LISAN**

**DARIPADA : YB DATO' SRI HAJAH ROHANI BINTI HAJI  
ABDUL KARIM (BATANG LUPAR)**

**TARIKH : 1 JULAI 2019 (ISNIN)**

**SOALAN :**

**Dato' Sri Hajah Rohani binti Haji Abdul Karim** minta **PERDANA MENTERI** menyatakan apakah prasyarat yang diperlukan supaya pembukaan sekolah tahfiz tidak melanggar dasar dan dapat mengelakkan musibah kepada pelajar.

**JAWAPAN: (YB DATUK SERI DR. MUJAHID BIN YUSOF, MENTERI DI  
JABATAN PERDANA MENTERI)**

Tuan Yang Dipertua,

Sebagaimana Ahli Yang Berhormat sedia maklum, semua sekolah tahfiz atau sekolah agama yang ditubuhkan perlu mengikut syarat-syarat yang telah ditetapkan oleh undang-undang dan peraturan yang sedang berkuatkuasa di negeri berkenaan. Antara prasyarat yang perlu dipatuhi dalam pembukaan institusi tersebut ialah :

## NO. SOALAN : 36

- i. Institusi tersebut perlu berdaftar dengan pihak berkuasa agama negeri
- ii. Bangunan mesti mendapat kelulusan daripada pihak-pihak berkaitan seperti Pihak Berkuasa Tempatan (PBT), Jabatan Bomba dan Penyelamat Malaysia (JBPM) dan Jabatan Kesihatan.
- iii. Menggunakan kurikulum yang diluluskan oleh pihak berkuasa agama negeri untuk memastikan para pelajar dapat menyambung pengajian ke peringkat yang lebih tinggi pada masa hadapan.
- iv. Pemohon atau penaja hendaklah mempunyai kewangan yang mencukupi untuk menjalankan operasi institusi tersebut.
- v. Mempunyai tauliah atau kebenaran mengajar agama Islam dari pihak berkuasa agama negeri bagi pengajaran agama Islam.

Pihak berkuasa agama negeri-negeri mempunyai kuasa untuk memeriksa, mengambi alih pebntadbiran dan menamatkan operasi sekolah agama Islam yang melanggar peraturan yang telah ditetapkan.

Dalam masa yang sama, di bawah inisiatif Dasar Pendidikan Tahfiz Negara (DPTN), Jabatan Kemajuan Islam Malaysia (JAKIM) dengan kerjasama pihak berkuasa agama negeri sedang membangunkan Garis Panduan Penubuhan dan Pendaftaran Institusi Tahfiz bagi memastikan penubuhan sekolah-sekolah tahfiz di negeri-negeri mengikut peraturan dan piawaian yang ditetapkan.

Sekian, terima kasih.